



LGT Group Foundation
Herrengasse 12, FL-9490 Vaduz

Tel. +423 235 11 22, Fax +423 235 16 77
lgt@lgt.com, www.lgt.com
ÖR Nr.: 1122356-7, Sitz: 9490 Vaduz, MWST-Nr. 50119

LGT Boilerplate

LGT in Kürze

Die LGT ist eine führende internationale Private Banking und Asset Management Gruppe, die sich seit über 80 Jahren im Besitz der Fürstenfamilie von Liechtenstein befindet. Per 31.12.2014 verwaltete die LGT Vermögenswerte von CHF 128.8 Milliarden (USD 129.6 Milliarden) für vermögende Privatkunden und institutionelle Anleger. Die LGT beschäftigt rund 2000 Mitarbeitende an mehr als 20 Standorten in Europa, Amerika, Asien und dem Mittleren Osten.

www.lgt.com

LGT in brief

LGT is a leading international private banking and asset management group that has been fully controlled by the Liechtenstein Princely Family for over 80 years. As per 31 December 2014, LGT managed assets of CHF 128.8 billion (USD 129.6 billion) for wealthy private individuals and institutional clients. LGT employs approximately 2000 people who work out of more than 20 locations in Europe, the Americas, Asia and the Middle East. www.lgt.com